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Am luat cu triste?e la cunostin?a de informa?iile vehiculate de o anumita parte a presei, cum ca municipalitatea focsaneana ar lasa fara
finan?are Festivalul de Muzica Usoara Romaneasca „Florentin Delmar".
Ceea ce este insa si mai trist, este ca se incearca o legatura cu faptul ca actualul director inca in activitate nu a promovat examenul de
concurs pentru func?ia de conducere a Ateneului pentru urmatorul mandat.
Nimic mai fals! In primul rand, actualul Director al Ateneului a picat examenul pentru ca nu a fost la inal?imea preten?iilor ridicate de un
astfel de concurs. Mai mult decat atat, desi dumnealui considera ca este "o nota subiectiv data", il contrazic chiar documentele pe care le-a
prezentat comisiei de concurs. Astfel, proiectul sau de managenent pentru 2019-2021 este un copy-paste nereusit dupa raportul de
management 2014-2018. Concret, din cele 40 de pagini ale proiectului de management, paginile 2, 3, 4, 7, 8, 9, 10, 12, 13, 26, 27, 28, 30,
31, 32, 33 si 34 sunt copiate la virgula din raportul precedent. In aceste condi?ii, orice alte comentarii sunt de prisos...
Ca sa nu mai spun ca desi a fost ata?ia ani la conducerea institu?iei, Directorul Ateneului nu a respectat deloc testamentul fondatorului. In
acesta, filantropul Pastia a lasat posterita?ii urmatoarele cuvinte: „M-am hotarat sa mai construiesc in orasul Focsani inca o opera de
cultura, Ateneul Popular "Maior Gheorghe Pastia", ce l-am donat Primariei Focsani, cu obligatiunile ca din venitul lui sa formeze un fond
inalienabil si achitabil, a caror venituri vor servi pentru marirea si intretinerea Teatrului "Maior Gheorghe Pastia". In plus, tot din veniturile
proprii ale Ateneului era prevazuta si "o bursa a unui elev sau eleve care se va dovedi ca are aptitudine pentru teatru". Din pacate, din
cauza nepriceperii si a managementului defectuos al actualului Director, niciuna dintre aceste dorin?e nu a fost NICIODATA
RESPECTATA!
In ceea ce priveste organizarea Festivalului de Muzica Usoara Romaneasca „Florentin Delmar", vreau sa spun cat se poate de clar ca am
sus?inut si voi sus?ine si in continuare tot ceea ce inseamna act de cultura in orasul nostru. Tocmai de aceea, anul acesta, am avansat
ideea unei mutari a festivalului din luna noiembrie in luna decembrie. O data pentru ca stim cu to?ii proiec?ia bugetara de la inceputul
anului si a doua pentru ca am dorit ca acest festival de renume sa se desfasoare in rand cu celelalte manifestari dedicate in luna
decembrie sarbatoririi Centenarului Marii Uniri. Si de fiecare data cand am avut discu?ii pe acest subiect, am oferit personal garan?ii
Directorului Ateneului in ceea ce priveste finan?area festivalului pentru luna decembrie, rugandu-l totodata sa demareze toate procedurile
pentru organizarea in aceasta perioada si nu in noiembrie, asa cum era de regula.
Cat despre maestrul Horia Moculescu, pentru care am un deosebit respect si o imensa apreciere, doresc sa transmit in mod public faptul
ca nu am primit nicio scrisoare din partea domniei sale, iar daca aceasta scrisoare a fost cumva transmisa la Ateneu, solicit sa-mi fie de
urgen?a redirec?ionata.
Cu scrisoare sau fara, vreau sa transmit Presedintelui Juriului, celebrul compozitor si producator muzical indragit de noi to?i, Horia
Moculescu, ca Festivalul de Muzica Usoara Romaneasca „Florentin Delmar" va avea loc si in acest an, drept pentru care il asteptam si il
invitam sa ne onoreze, ca de obicei, cu prezen?a domniei sale.
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